
 
 

 

Mondelinge vraag voor het vragenhalfuurtje Raadscommissie SBBV
      
 
Datum:  5 februari 2019 
  
Indiener: PvdA, Sandro Kovacic 
 
Onderwerp:  Wegmanvervoer van en naar ziekenhuizen in Rotterdam 
 

 
 

Inleiding: Mensen niet zelfstandig naar het ziekenhuis kunnen, kunnen door Wegman heen- 
en teruggebracht worden. Het werkgebied van Wegman beslaat de regio Midden-Holland. In 
het Groene Hart ziekenhuis is er een Taxipoint aanwezig die ervoor zorgt dat er binnen een 
uur vervoer aanwezig is om de persoon naar huis te brengen. Echter de mensen aan de 
westkant van de Krimpenerwaard gaan veel vaker naar de ziekenhuizen in Rotterdam, met 
name het IJsselland ziekenhuis. Aangezien Wegman geen contract heeft met de gemeente 
Rotterdam, dienen de mensen die vanaf daar naar huis willen zelf te bellen en tot wel vier 
uur te wachten op vervoer. 
 

Vragen: 
1.  
Is het college op hoogte van deze situatie? 
 

2. 
Vind het college niet dat de mensen die naar de ziekenhuizen in Rotterdam gaan  
dezelfde behandeling, wat betreft vervoer, horen te krijgen als de mensen die naar Gouda 
gaan? 

 

3. 
Is het college bereid deze situatie te onderzoeken zo mogelijk een verbetering van de 
situatie te realiseren in samenwerking met Wegman en de ziekenhuizen in Rotterdam? 

 
 
 


